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Jari Jääskeläinen och 25 andra ledamöter lämnade in följande motion i enlighet med fullmäktiges 
arbetsordning: 

”Antalet råttor kan öka i och med klimatförändringen – en varm och snöfri vinter gynnar råttor och 
möss”

Detta rapporterar STT i Kainuun Sanomat och Helsingin Sanomat 5.6.2023.
Råttobservationerna har också ökat i Vanda, åtminstone i Lövkulla.
Det är obegripligt att livsmedel lämnas bredvid Rinki-ekopunkter och på så sätt serveras färdiga måltider 
till råttor. 

Vi som undertecknat motionen föreslår att Vanda stad ser till att det vid ekopunkterna finns tydliga 
informationstavlor där det står att det är förbjudet att föra livsmedel till området! 
Också stadens invånare bör instrueras i ansvarsfull trädgårdsskötsel, så att t.ex. äpplen från äppelträd 
inte läggs i närdiket som mat åt råttor, utan också de bör återvinnas. 
Det finns anledning att påminna stadsborna om skyldigheten att återvinna bioavfall, enligt vilken småhus 
i tätorter förutsätts återvinna bioavfall (2024). Registreringstvånget för bioavfallskärl trädde i kraft i 
sommar.”

Stadsfullmäktige 19.6.2023§ 28 

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade ta upp ärendet till behandling och sända fullmäktigemotionen till 
stadsstyrelsen för beredning. 

Bilaga:
– Jari Jääskeläinens och 25 andra ledamöters undertecknade motion om informationstavlor 

till ekopunkterna


